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Verslag van de vergadering van het Algemeen Bestuur 
Datum: 12 oktober 2023, Van Gogh Huis, Veenoord/Nieuw Amsterdam 
 
Aan-/afwezig:  

☒ N. Houwing (Aa en Hunze)   ☐ M. Rasker (Assen) 
☒ J. Hartsuiker (Borger-Odoorn)   ☐ E. Holties (Coevorden)   
☒ G. Hempen-Prent (voorzitter, De Wolden) ☐ P. Schrik (Emmen) 
☒ J. Westendorp (Hoogeveen)   ☒ R. van Ulzen (Meppel) 
☒ J. Schipper (Midden-Drenthe)   ☒ J. Darwinkel (Noordenveld)   
☒ J. van Weperen (Ooststellingwerf)  ☐ H. de Graaf (Tynaarlo) 
☒ J.T. Boonstra (Westerveld)   ☒ W. Meeuwissen (provincie Drenthe) 
☒ D.B. Dijkstra (Recreatieschap Drenthe, directeur) 
 ☒ R. Stam (Recreatieschap Drenthe, notulist) 
 

☐ - Afwezig 
☒ - Aanwezig 

 
Gasten:  
 G. Rouwenhorst/Rina Tuinstra (t.b.v. agendapunt 7 )   

 

 

1. Opening 
De voorzitter, mevrouw Hempen, opent de vergadering en heet eenieder welkom. Speciaal 
mevrouw Meeuwissen, vandaag voor het eerst aanwezig als gedeputeerde Provincie Drenthe. 
Mevrouw Hempen geeft aan dat de heer Luinge nog herstellende is en daarvoor nog een tweede 
velofperiode van 16 weken is ingegaan.  
Mevrouw Hempen stelt de vraag of het wijsheid is de vergadering van het Algemeen Bestuur in het 
vervolg op een andere dag te plannen. Momenteel toont het vergaderschema veel overlap met de 
VDG financiën/  VDG economie overleggen. Er komt geen éénduidig alternatief. Het Recreatieschap 
zal hier nader naar gaan kijken en proberen een wellicht passender vergaderschema te komen. 
Verder doet mevrouw Hempen navraag naar de ervaringen bestuursexcursie; deze is enthousiast 
ontvangen en ervaren.  
 

2. Rondleiding vernieuwde Van Gogh Huis 
De bestuurders worden door de voorzitter van het Van Goghhuis (de heer Mastwijk) rondgeleid 
door het onlangs geopende, vernieuwde Van Goghhuis. 

 
3. Verslag van de vergadering van het Dagelijks bestuur van 7 juni 2023 

Zonder op- en/of aanmerkingen wordt het verslag ter kennisname aangenomen. 
 

4. Verslag van de vergadering van het Algemeen Bestuur van 6 juli 2023 
De heer Dijkstra geeft, n.a.v. het verslag, een update betreffende New Nexus. Deze partij heeft de 
routeapp ontwikkeld en het onderhoud opgezegd. De heer Dijkstra kan melden dat er met het 
bedrijf Knowlodgy een nieuwe partij is gevonden. De (transitie)kosten bedragen € 6.000,-. Deze 
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kosten worden bij New Nexus neergelegd. New Nexus heeft aangegeven deze kosten ook voor haar 
rekening te nemen. In concreto betekent dit dat het Recreatieschap een routeapp blijft aanbieden.  
N.a.v. het verslag merkt de heer Westendorp op dat de begroting 2024 geaccordeerd is. N.a.v. de 
rondvraag vermeld de heer Dijkstra dat voor de volgende vergadering van het Algemeen Bestuur de 
heer Hamstra (gemeente Steenwijkland) is uitgenodigd om ons bij te praten over het initiatief 
deelfiets (op 19 oktober vind officiële aftrap plaats in gemeente Westerveld en zullen een 2-tal 
hubs in gebruik worden genomen). 
Zonder op- en/of aanmerkingen wordt het verslag vastgesteld.  
 

5. Ingekomen stukken en mededelingen: 

a. Wandelknooppunten De heer Dijkstra geeft aan dat we richting afronding gaan van de Drenthe-
brede aanleg van het netwerk. Gelet daarop zijn we bezig met het opzetten van een symposium 
Wandelen: gepland op 4 april 2024 tijdens de “Wandel naar je werk”-dag.  
De heer Westendorp meldt dat “frontlinie” bij de gemeente een aanvraag heeft gedaan voor 
financiën; een wat vreemde vraag omdat onlangs de “liberation”-route is geopend. 

b. Op 4 oktober heeft het Recreatieschap een ochtendbijeenkomst georganiseerd t.b.v. de op te 
stellen routevisie (met een aftrap door de heer Schrik). Goede netwerkochtend waarbij input 
vanuit “het veld” is gehaald over welke stappen we nu zouden moeten gaan zetten als 
Recreatieschap. 

c. Hippische routes. Stichting Paardenroutes Drenthe heeft een visie opgesteld (o.a. aangeboden 
aan de Provincie). Gekeken wordt of het mogelijk is een hippisch knooppuntennetwerk op te 
zetten (als eerste pilot gebied is Dr.Fr. Wold in beeld). De heer Westendorp geeft aan dat het 
goed zou zijn om daarbij ook de horeca en trailerparkeerplekken goed mee te nemen (zorg voor 
handige startplekken en communiceer die ook. 

d. Elke MTB vereniging in Drenthe krijgt 1 of 2 panelen waarop de eigen route afgebeeld zal staan 
en omliggende routes (met verbindingen). Daarnaast zal er gewerkt worden aan het 
actualiseren van de MTB visie (huidige versie dateert van 2018). 

e. Van Gogh project heeft geresulteerd in 3 fietsroutes en 4 wandelroutes. De routes zijn gewild, 
dat zien we aan de verkochte routeboekjes (en merken we ook aan de bebording in het veld die 
helaas wel eens verdwijnt). 

f. Meppel gaat uitbreiden met een nieuwe woonwijk (Nieuwveense Landen). Daarbij is het goed 
als mensen vanuit de woning kunnen recreëren (vermindering gebruik auto/ beleven eigen 
directe woonomgeving). Omdat te bevorderen wordt gewerkt aan een fiets- en 
wandelverbinding vanuit de wijk, via de Paradijssluis (bij Villa Kalkoven).  

g. Het RSD is bezig met het aanpassing van de GR, als gevolg van de wijziging (1 juli 2022) van de 
Wet op de GR. In de volgende vergadering van het AB zal de gewijzigde tekst worden 
geagendeerd. 

h. Duurzaamheid/ circulariteit. In samenwerking met Provincie Drenthe worden een 4-tal 
bijeenkomsten georganiseerd met een aantal “koplopers” (zo’n 20 personen) in de sector 
(geformeerd in een klankbordgroep). Doel is kennisuitwisseling en het ophalen van actiepunten 
waarbij wij als overheid kunnen ondersteunen om te groeien op het gebied van duurzaamheid. 
Het zoeken en delen van goede voorbeelden. Zo is bijvoorbeeld aangegeven dat een expert R&T 
zou kunnen worden ingezet die de sector goed snapt (ter aanvulling op het huidige aanbod dat 
bij IBDO is ondergebracht). De Gebiedscoöperatie heeft de opdracht gekregen van Provincie 
Drenthe om 4 bijeenkomsten te organiseren. Vanuit de gemeenten is de heer Hartsuiker als 
bestuurder aangehaakt.  

i. MTB Marathon Ruinen staat gepland begin maart (voor vogelbroedseizoen) maar dreigt geen 
toestemming te krijgen van de TBO’s. Rapport Studie bezoekersstromen (dat is uitgevoerd in de 
Drents Friese grensstreek) bevat gegevens en conclusies die helpen bij het aangaan van  het 
gesprek. 

j. Expert Team DGH (dagrecreatie, groepen, horeca); voor dit jaar kunnen 10 bedrijven worden 
geholpen met een traject. Inmiddels zijn er al 6 in gang gezet; hierbij kan, zonder namen te 
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noemen, wel worden aangegeven dat daar ook gerenommeerde bedrijven tussen zitten; 
voorziet dus in een behoefte. 

 
6. Financiën 

De heer Westendorp (penningmeester) geeft aan dat een nieuwe accountant is aangetrokken; 
Bentacera uit Leeuwarden. Deze accountant heeft ervaring met het opstellen van financiële 
verantwoordingen van GR’en. Inmiddels is ook overeenstemming bereikt met de vorige accountant 
UNP inzake het betalen van een schadevergoeding vanwege voortijdige beëindiging van het 
lopende contract. 
Verder maakt de heer Westendorp melding van financiële baten die er aan zitten te komen. Zoals 
wellicht nog bekend heeft het Recreatieschap in 2020 grond aan de Pottendijk (gemeente Emmen) 
verkocht aan twee pachtende partijen. Een deel van de verkoopopbrengst is direct ontvangen. Een 
ander deel bestaat uit een vordering die gekoppeld is aan de exploitatie van een windmolen. 
Afgesproken is een vergoeding van minimaal € 13.500 gedurende 10 jaar, startend zodra de 
windmolen operationeel is. De windmolen is inmiddels in gebruik. Aangezien nog niet duidelijk is 
wanneer de eerste vergoeding ontvangen gaat worden zal het in de cijfers van 2024 als 
buitengewone baten worden verantwoord en zal het vanaf de begroting 2025 worden opgenomen.  
Verder constateren we in 2023 dat er rentebaten worden ontvangen. Bij de jaarrekening zal tot 
uiting komen wat dit voor het resultaat van het Recreatieschap zal betekenen. Dan kan evt. 
besloten worden een positief eindresultaat te laten terugvloeien naar de deelnemers. 

 
7. Project Vitale Vakantieparken; gereedschapskist Handhaving 

Via een PowerPointpresentatie nemen Rina Tuinstra en Gerben Rouwenhorst ons mee in de 
ontwikkelde gereedschapskist “Handhaving”.  
Geconstateerd wordt dat er vaak verschil in urgentie bestaat t.a.v. de noodzaak tot handhaving, 
maar vanuit rechtszekerheid heeft de gemeente wel een beginselplicht. In de praktijk blijkt één 
uniform handhavingsbeleid vaak niet toereikend (en de gemeente heeft beslisruimte). In de memo 
is dat verder uitgeduid. 
De heer Hartsuiker merkt op dat het ook belangrijk is om uit te stralen dat er niet permanent mag 
worden gewoond; bezoeken en een brief op de mat zijn vaak al effectief. 
Aangehaald wordt huisvesting van Oekraïeners op vitale parken. De heer Van Weperen geeft aan 
dat in de gemeente Ooststellingwerf ’s winters op parken gelegenheid tot verblijf is toegestaan 
(vanaf 1 oktober), maar dat het park in zomer weer beschikbaar moet zijn voor de recreant.  
De heer Boonstra geeft aan dat op een park 120 Oekraïeners gehuisvest zijn, maar dat dit op een 
apart deel van het park plaatsvindt (dus recreatieve functie blijft wel behouden).  
Als je dit meer/ anders gaat toestaan verdwijnt het draagvlak onder handhaving en zijn acties in die 
richting erg lastig uit te leggen. 
 

8. Rondvraag 
De heer Hartsuiker geeft aan graag aandacht te willen hebben voor ontwikkeling op “het Veen”. Aa 
en Hunze geeft aan geen nieuwe vakantieparken te willen toestaan;”Is de Hondsrug niet vol?”. 
Vraag is of we niet meer kunnen bij de Hunze (afhankelijk van het soort recreatie). Al een jaar 
geleden is  het verzoek gedaan aan de provincie om R&T ook op te nemen in de gebiedscommissie. 
De heer Dijkstra gaat in gesprek met de heer Hartsuiker om te kijken in hoeverre het 
Recreatieschap hier op kan acteren. 
De heer Westendorp stelt de vraag of we vergaderingen van het Algemeen Bestuur willen 
combineren met een bezoek bij een ondernemer? Daarop wordt positief geantwoord; dan nemen 
we wel de uitleg/ rondleiding op in de start van de agenda, zodat het niet in het gedrang komt met 
overige agendapunten. 
 

9.      Sluiting 
De voorzitter dankt eenieder voor zijn/haar inbreng en sluit de vergadering.    
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Aldus vastgesteld in de vergadering van het Algemeen Bestuur van 14-12-2023. 
                                                                                                    
Voorzitter     Directeur  
G. Hempen- Prent    D.B. Dijkstra  
                      
  
------------------------    -------------------------  


